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Agnieszka Chmielewska
Radna Rady Miasta Woclawek

Wloclawek. dn. 12.02.2018r.
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Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig do Pana Prerydenta w imieniu mieszkarlc6w Osiedla
Kazimierza Wielkiego o utwardzenie i wykonanie chodnika i nakladki
asfaltowej na ulicy Krgtej. Po opadach deszczu tworz4 sig duZej wielko5ci
kaluie na, kt6re ukryrvaj4 nier6wnoSci i ubytki a tabe utrudniaj4
poruszanie sig w ruchu kolonym i uniemoiliwiaje poruszanie sig piesrych.

Brak chodnika powoduje dodatkowe zagroLenia bezpieczeristwa w
obrgbie ulicy.

Apelujg do Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.
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